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DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2024. gada 28. novembrī Nr. 33 

 

Sēde sasaukta plkst. 09.00 

Sēdi atklāj plkst. 09.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja: Sandra Pētersone – pašvaldības domes priekšsēdētāja vietniece 

tautsaimniecības jautājumos 

 

Protokolētāja: Inga Koha–Kurovska – Administratīvā departamenta dokumentu vadības 

nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 18 deputāti: 

Andra Grīvāne–Bārda (aiziet plkst. 17.39) 

Kalvis Kalniņš (pievienojas plkst. 09.05; iziet plkst. 16.09; pievienojas plkst. 16.10; aiziet 

plkst. 17.30) 

Dainis Karols (iziet plkst. 10.15; aiziet plkst. 16.08) 

Juzefa Kļava  

Ilva Norenberga (pēc pārtraukuma plkst. 10.41 pievienojas plkst. 10.56; iziet plkst. 14.30) 

Sandra Pētersone (iziet plkst. 16.08; pievienojas plkst. 16.11) 

Aldis Pinkens  

Lauris Pīlēģis (iziet plkst. 09.34; pievienojas plkst. 09.43; iziet plkst. 10.13; pievienojas 

plkst. 10.14; iziet plkst. 11.16; pievienojas plkst. 11.17) 

Oļegs Solovjovs (Zoom videokonferenču platformā nav redzams no plkst. 09.44 līdz 

plkst. 10.03; pēc pārtraukuma plkst. 10.41 pievienojas plkst. 10.47; pēc pārtraukuma 

plkst. 13.07 pievienojas plkst. 13.10; nav redzams no plkst. 13.16 līdz plkst. 13.31; nav redzams 

no plkst. 14.25; nav redzams no plkst. 15.40 līdz plkst. 16.33) 

Ainis Stūrmanis (iziet plkst. 09.56; pievienojas plkst. 09.58; aiziet plkst. 17.33) 

Māris Rozenbergs (iziet plkst. 16.09; pievienojas plkst. 16.15) 

Gundars Sebris (aiziet plkst. 17.35) 

Eva Kārkliņa  

Almants Kalniņš (pēc pārtraukuma plkst. 13.07 pievienojas plkst. 13.12) 

Andis Astrātovs (Zoom videokonferenču platformā nav redzams no plkst. 11.24 līdz 

plkst. 11.58; aiziet plkst. 12.05) 



Ieva Brūna–Labāne (iziet plkst. 13.55; pievienojas plkst. 14.10; aiziet plkst. 15.40) 

Gaidis Bērziņš (Zoom videokonferenču platformā nav redzams no plkst. 09.48 līdz plkst. 09.55; 

pēc pārtraukuma plkst. 13.07 pievienojas plkst. 13.10; pēc pārtraukuma plkst. 15.02 

pievienojas plkst. 15.03; nav redzams no plkst. 15.20 līdz plkst. 15.33; nav redzams no 

plkst. 15.53) 

Antra Grūbe (pievienojas plkst. 10.11) 

 

Sēdē nepiedalās 1 deputāts: 

Andis Āboliņš – attaisnotā prombūtnē 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Agris Rozenfelds – pašvaldības izpilddirektors  

Lita Rollande – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos 

Valdis Bārda – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos 

Marta Rake–Lasmane – Administratīvā departamenta sabiedrisko attiecību nodaļas vecākā 

sabiedrisko attiecību speciāliste 

Aigars Šturms – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta vecākais 

jurists 

Diāna Tabulēvica – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta vadītāja 

Kristīne Riekstiņa–Sniedziņa – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības 

departamenta iepirkumu nodaļas vadītāja 

Lelde Andersone – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta 

kapitālsabiedrību pārvaldības speciālists 

Laine Skadiņa – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta plānošanas 

nodaļas vadītājs  

Aiva Dimante – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu 

vadības nodaļas vadītāja 

Ina Lībeka – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta projektu vadības 

nodaļas vecākā projektu vadītāja 

Dace Cine – Attīstības plānošanas, projektu vadības un tūrisma departamenta Tūrisma nodaļas 

vadītāja 

Evija Šnēberga – Finanšu un grāmatvedības departamenta vadītāja 

Inga Romaško  – Nekustamo īpašumu un vides aizsardzības departamenta vadītāja 

Inga Koha–Kurovska – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas vecākā 

lietvede 

Aija Šprunka – Administratīvā departamenta Dokumentu vadības nodaļas vecākā lietvede 

Roberts Ķēniņš – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas informācijas sistēmas 

attīstības speciālists 

 

Citi: 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Juris Kronbergs – Laucienes apvienības pārvaldes vadītājs 

Ligita Šnore – Rojas apvienības pārvaldes vadītāja  

Anita Beikule – projektu vadītāja 

Ilze Kārklevalka – Talsu novada sociālā dienesta vadītāja 

Elza Rozentāle – Talsu Kultūras centra direktore 

Raitis Rērihs – Talsu Mūzikas skolas direktors 

Kaspars Sakniņš – Talsu novada Sporta skolas direktors 

Valda Štrausa – Pūņu sākumskolas direktore 

Dana Šteinberga – Laidzes pirmsskolas izglītības iestāde “Papardīte” vadītāja  

Rudīte Baļķīte – Dundagas pirmsskolas izglītības iestāde “Kurzemīte” vadītāja  



Jānis Rožlapa – Talsu novada izglītības pārvaldes izglītības darba speciālists 

Vēsma Gaiziņa – Talsu novada izglītības pārvaldes izglītības darba speciāliste 

Baiba Purlice – Talsu novada izglītības pārvaldes izglītības darba speciāliste 

Gaitis Celms – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” valdes loceklis 

Māra Bergšpica – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” ekonomiste 

 

Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

Sandra Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

DARBA KĀRTĪBA: 

Lemjošā daļa 

1. Par grozījumiem Talsu novada domes 2024. gada 21. februāra saistošajos noteikumos Nr. 

6 “Par Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžetu”. 

2. Par tematiskā plānojuma “Talsu novada piekrastes attīstības plāns” apstiprināšanu. 

3. Par izmaiņām nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksā. 

4. Par piedalīšanos EJZAF projektu konkursā ar projektu “Piekrastes dabas vērtību un vides 

resursu saglabāšana pie Kolkas tautas nama”. 

5. Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līgumu aģentūras izsludinātajā projektu konkursā 

ar projektu “Infrastruktūras izveide uzņēmējdarbības attīstībai Talsu pilsētā”. 

6. Par publiskās privātās partnerības projekta “Multifunkcionālā sporta un rekreācijas 

kompleksa būvniecība Talsu novadā” iepirkuma procedūras “Publiskās un privātās 

partnerības iepirkuma procedūras dokumentācijas izstrādes norises atbalsta pasākumi” 

pārtraukšanu. 

7. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2024. – 

2026. gadam grozījumiem. 

8. Par detālplānojuma nekustamajiem īpašumiem “Cukuriņu ielas”, “Dzilnu iela”, “Gulbju 

iela 1-9”, “Gulbju iela 2-14”, “Teteru iela”, “Vanagu iela”, “Apogu iela” un “Vālodzes 

iela”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā apstiprināšanu. 

9. Par Ineses Indriksones atbrīvošanu no Rojas jūras zvejniecības muzeja vadītāja amata (ar 

19.12.2024.). 

10. Par Doloresas Leperes atbrīvošanu no Talsu novada Bērnu un jauniešu centra direktora 

amata (ar 09.12.2024.). 

11. Par pirmsskolas izglītības iestādes “Papardīte” attīstības plānu 2024./2025. – 2026./2027. 

mācību gadam. 

12. Par Dundagas pirmsskolas izglītības iestādes “Kurzemīte” attīstības plānu 2025. – 2028. 

gadam. 

13. Par pirmsskolas izglītības grupu skaita noteikšanu Pūņu sākumskolā. 

14. Par Talsu novada Pašvaldības pedagoģiski medicīniskās komisijas nolikuma 

apstiprināšanu. 

15. Par Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta lēmuma Nr. 107 “Par Talsu novada 

Pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvu” atzīšanu par spēku zaudējušu. 

16. Par Talsu Kultūras centra lielās zāles Lielajā ielā 19/21, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā Talsu pensionāru biedrībai. 

17. Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Ezermala”, Laidzes pagastā, Talsu 

novadā, otrās izsoles noteikumu apstiprināšanu. 



18. Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Mūrnieku mežs”, Balgales pagastā, 

Talsu novadā, otrās izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

19. Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Ziedoņi”, Valdgales pagastā, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai. 

Informatīvā daļa 

20. Domes priekšsēdētāja ziņojums. 

21. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

22. Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektiem” izdošanu. 

S. Pētersone informē, ka Dokumentu vadības sistēmā ievietots priekšlikums: “Lūdzu 

izņemt no darba kārtības 12. jautājumu “Par Dundagas pirmsskolas izglītības iestādes 

“Kurzemīte” attīstības plānu 2025. – 2028. gadam”, sakarā ar to, ka dokumentu vēl 

nepieciešams papildināt”. Iesniedza R. Baļķīte. 

R. Baļķīte sniedz skaidrojumu par priekšlikumu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR” -  

16 (Andis Astrātovs, Andra Grīvāne-Bārda, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Eva Kārkliņa, 

Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis, Oļegs Solovjovs, Ieva 

Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš [balso 

paceļot roku]) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

Lemjošā daļa 

1. Par grozījumiem Talsu novada domes 2024. gada 21. februāra saistošajos noteikumos Nr. 

6 “Par Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžetu”. 

2. Par tematiskā plānojuma “Talsu novada piekrastes attīstības plāns” apstiprināšanu. 

3. Par izmaiņām nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksā. 

4. Par piedalīšanos EJZAF projektu konkursā ar projektu “Piekrastes dabas vērtību un vides 

resursu saglabāšana pie Kolkas tautas nama”. 

5. Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līgumu aģentūras izsludinātajā projektu konkursā 

ar projektu “Infrastruktūras izveide uzņēmējdarbības attīstībai Talsu pilsētā”. 

6. Par publiskās privātās partnerības projekta “Multifunkcionālā sporta un rekreācijas 

kompleksa būvniecība Talsu novadā” iepirkuma procedūras “Publiskās un privātās 

partnerības iepirkuma procedūras dokumentācijas izstrādes norises atbalsta pasākumi” 

pārtraukšanu. 

7. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2024. – 

2026. gadam grozījumiem. 

8. Par detālplānojuma nekustamajiem īpašumiem “Cukuriņu ielas”, “Dzilnu iela”, “Gulbju 

iela 1-9”, “Gulbju iela 2-14”, “Teteru iela”, “Vanagu iela”, “Apogu iela” un “Vālodzes 

iela”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā apstiprināšanu. 

9. Par Ineses Indriksones atbrīvošanu no Rojas jūras zvejniecības muzeja vadītāja amata (ar 

19.12.2024.). 



10. Par Doloresas Leperes atbrīvošanu no Talsu novada Bērnu un jauniešu centra direktora 

amata (ar 09.12.2024.). 

11. Par pirmsskolas izglītības iestādes “Papardīte” attīstības plānu 2024./2025. – 2026./2027. 

mācību gadam. 

12. Par pirmsskolas izglītības grupu skaita noteikšanu Pūņu sākumskolā. 

13. Par Talsu novada Pašvaldības pedagoģiski medicīniskās komisijas nolikuma 

apstiprināšanu. 

14. Par Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta lēmuma Nr. 107 “Par Talsu novada 

Pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvu” atzīšanu par spēku zaudējušu. 

15. Par Talsu Kultūras centra lielās zāles Lielajā ielā 19/21, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā Talsu pensionāru biedrībai. 

16. Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Ezermala”, Laidzes pagastā, Talsu 

novadā, otrās izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

17. Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Mūrnieku mežs”, Balgales pagastā, 

Talsu novadā, otrās izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

18. Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Ziedoņi”, Valdgales pagastā, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai. 

Informatīvā daļa 

19. Domes priekšsēdētāja ziņojums. 

20. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

21. Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektiem” izdošanu. 

A. Pinkens jautā, 14.11.2024. saņemts Sabiles attīstības biedrības iesniegums ar 

lūgumu izskatīt Sabiles un Stendes apvienības pārvaldes sadalīšanu, kādēļ jautājums nav 

iekļauts darba kārtībā? 

S. Pētersone atbild, ka jautājums tiks virzīts uz komitejām. 

Plkst. 09.05 pievienojas K. Kalniņš 

A. Pinkens jautā, kādēļ darba kārtībā nav iekļauts jautājums par izpilddirektora 

darba novērtēšanu? 

S. Pētersone atbild, ka ziņojums tiks iekļauts decembra Domes sēdē. 

 

1.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2024. gada 21. februāra saistošajos noteikumos 

Nr. 6 “Par Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžetu” 

S. Pētersone, E. Šnēberga, L. Pīlēģis, A. Pinkens, L. Rollande, G. Bērziņš, D. Karols, 

J. Kļava, A. Kalniņš 

 

Ziņo E. Šnēberga, sagatavots lēmumprojekts “Par grozījumiem Talsu novada domes 

2024. gada 21. februāra saistošajos noteikumos Nr. 6 “Par Talsu novada pašvaldības 2024. gada 

budžetu”. Tiek sniegts skaidrojums par grozījumiem. 

L. Pīļēģis jautā, cik naudas līdzekļi iztērēti avārijas problēmu novēršanai par 

neapdrošinātajiem nekustamajiem īpašumiem? 

S. Pētersone atbild, ka informācija tiks sagatavota un sniegta atbilde. 

L. Pīlēģis lūdz, sagatavot informāciju par transporta vienībām un nomu. Informāciju 

atsūtīt e-pastā. 

S. Pētersone atbild, ka sagatavos  un sniegs atbildi. 

A. Pinkens jautā, kādēļ Centrālās pārvaldes atalgojuma summa palielinājusies par 

25 000EUR? 

S. Pētersone atbild, tika izmaksātas divas kompensācijas. 

L. Rollande atbild, ka grozījumi veikti saistībā ar tiesvedības procesiem un tiesas 

spriedumu. 



G. Bērziņš lūdz, atsūtīt visiem deputātiem tiesas spriedumu. 

L. Pīļēģis lūdz, atsūtīt visiem deputātiem pārbaudes atzinu kontekstā ar tiesvedības 

iestādi. 

Plkst. 09.34 iziet L. Pīlēģis 

A. Pinkens jautā, vai ir noslēgts uzņēmuma līgums par budžeta gatavošanu? 

L. Rollande atbild, sakarā ar to, ka ekonomisti atrodas attaisnotās prombūtnēs, uz 

vienu mēnesi, tika noslēgts uzņēmuma līgums. 

A. Pinkens lūdz, atsūtīt uzņēmuma līgumu un amata aprakstu. 

Jautājumus uzdod A. Pinkens, L. Pīlēģis. 

Plkst. 09.43 pievienojas L. Pīlēģis 

Plkst. 09.44 nav redzams O. Solovjovs 

S. Pētersone sniedz skaidrojumu par budžeta plānošanu. 

Plkst. 09.48 nav redzams G. Bērziņš 

Plkst. 09.55 pievienojas G. Bērziņš 

Plkst. 09.56 iziet A. Stūrmanis 

Plkst. 09.58 pievienojas A. Stūrmanis 

Plkst. 10.03 pievienojas O. Solovjovs 

Plkst. 10.11 pievienojas A. Grūbe 

Plkst. 10.13 iziet L. Pīlēģis 

Plkst. 10.14 pievienojas L. Pīlēģis 

A. Pinkens jautā, kas notiek iestādēs ar neiztērēto vecāku līdzfinansējumu? 

Plkst. 10.15 iziet D. Karols 

S. Pētersone atbild, ka jautājums tiks risināts un informācija sniegta. 

A. Pinkens jautā, vai ir kāds plāns saistībā ar darbinieku normāla darbalaika noteikšanu 

Centrālajā pārvaldē? 

 L. Rollande – nav. 

 

Plkst. 10.22 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 10.41 sēde turpinās 

 

S. Pētersone informē, ka dokumentu vadības sistēmā “LIETVARIS” iesniegts 

priekšlikums.  

Priekšlikumi: Papildināt LP ar 2. punktu "Uzdot izpilddirektoram līdz 05.12. 

nodrošināt normālā darba laika noteikšanu CP darbiniekiem saskaņā ar 12.03.2024 domes 

lēmumu Nr.69. Nepieciešamo finansējumu nodrošināt no CP budžeta tāmes 01.101 EKK 

1000". Iesniedza Aldis Pinkens. 

A. Pinkens sniedz skaidrojumu par priekšlikumu. 

Plkst. 10.47 pievienojas O. Solovjovs 

Jautājumus uzdod D. Karols, G. Bērziņš.  

A. Stūrmanis jautā, vai paliek spēkā vienošanās darbiniekiem ar 2025. gada 1. janvāri 

atgriezties pie 40 stundu darba nedēļas? 

S. Pētersone – jā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso: “PAR”  -  

7 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis 

Kalniņš, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs) 

“PRET” -  

8 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“ATTURAS” -  2 (Gaidis Bērziņš, Gundars Sebris) 

DOME NOLEMJ: 



Priekšlikums noraidīts 

D. Karols sniedz skaidrojumu par savu balsojumu. 

J. Kļavas viedoklis, balsoja “pret”, lai atgrieztos pie 40 stundu darba nedēļas jābūt 

vienlīdzības principam visiem Talsu novada pašvaldības darbiniekiem. 

Plkst. 10.56 pievienojas I. Norenberga 

A. Pinkena viedoklis, budžeta grozījumi ir nesaprotami un nepamatoti, neļauj izprast 

grozījumu nepieciešamību. Lēmumprojektu neatbalstīs. 

A. Kalniņa viedoklis, plānojot un veicot grozījumus budžetā jābūt piesardzīgiem, 

aicina atbalstīt lēmumprojektu.  

L. Pīlēģa viedoklis, galvenā kļūda plānojot budžetu ir gadiem ilgi sistemātiski 

neievērota budžeta disciplīna. Uz Finanšu komitejas sēdi lūdz sagatavot informāciju, cik jābūt 

naudas atlikumam uz 2025. gadu, lai spētu nosegt visas saistības. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

10 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  
7 (Andra Grīvāne-Bārda, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  1 (Antra Grūbe) 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 349 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2024. gada 21. februāra 

saistošajos noteikumos Nr. 6 “Par Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžetu””. 

 

2.§ 

Par tematiskā plānojuma “Talsu novada piekrastes attīstības plāns” apstiprināšanu 

S. Pētersone, L. Laicāns, G. Bērziņš, D. Karols, A. Pinkens, A. Beikule, A. Kalniņš 

 

Ziņo L. Laicāns, sagatavots lēmumprojekts “Par tematiskā plānojuma “Talsu novada 

piekrastes attīstības plāns” apstiprināšanu”. Piekrastes tematiskais plānojums izstrādāts, lai 

nodrošinātu kompleksu skatījumu par piekrasti, tai skaitā uz piekrastes tūrisma, dabas un 

rekreācijas resursu, piekrastes publiskās infrastruktūras tīklu, lai līdzsvarotu dabas aizsardzības 

un ekonomikas intereses, kā arī  veicinātu labu pārvaldību piekrastē. Jautājums tika skatīts 

septembra un novembra Attīstības komitejas sēdē. Tika prezentēta prezentācija. 

Detālplānojumā tika noteikti konkrēti uzdevumi, kuri tika sagatavoti. Galvenie jautājumi, kas 

tika apspriesti ir piekļuves vietas jūrai, krasta kāpu aizsargjosla un ciema robežas.  

Plkst. 11.16 iziet L. Pīlēģis 

Plkst. 11.17 pievienojas L. Pīlēģis 

G. Bērziņš jautā, kādi labojumi veikti pēc Attīstības komitejas [12.11.2024.] sēdes 

izteiktajiem priekšlikumiem? 

A. Beikule atbild, ka papildināta informācija ar krasta kāpu aizsargjoslas slāni. 

G. Bērziņš jautā, vai vērsās Nacionālās kultūras mantojuma pārvaldē ar lūgumu 

skaidrot jēdzienu,  par vēsturisko apdzīvojuma struktūras tvērumu? 

L. Laicāns – nē. 

Plkst. 11.24 nav redzams A. Astrātovs 

Jautājumus uzdod G. Bērziņš, D. Karols, A. Pinkens. 

Starp deputātiem un L. Laicānu notiek diskusijas. 

G. Bērziņa viedoklis, nav izdarīts viss, lai aizsargātu iedzīvotāju intereses, kuru 

īpašumi var nonākt krasta kāpu aizsargjoslā. Nepieciešams sagatavot un nosūtīt vēstuli Viedās 

administrācijas un reģionālās attīstības ministrijai un Nacionālās kultūras mantojuma pārvaldei 



ar lūgumu sniegt skaidrojumu par jēdzienu –vēsturisko apdzīvojuma struktūra, kas ir ietverts 

aizsargjoslu likumā un Ministru kabineta noteikumos. 

A. Pinkens jautā, vai teritorijas plānojumā, izstrādes pakalpojumā paredzēts pārvērtēt 

krasta kāpu aizsargjoslu? 

L. Laicāns atbild, tiks pārskatīti teritorijas plānojumā. 

A. Pinkena viedoklis, nevar atbalstīt lēmumprojektu, kas ierobežo iedzīvotāju 

intereses un tiesības. Jārisina jautājums par jēdzienu – vēsturisko apdzīvojuma struktūra. 

Jautājumus uzdod A. Stūrmanis, G. Bērziņš. 

A. Kalniņa viedoklis, nepieciešams informēt iedzīvotājus par krastu kāpu aizsargjoslas 

robežu, lai iedzīvotāji savlaicīgi var vērties attiecīgajās institūcijās un lūgt skaidrojumu.  

G. Bērziņa priekšlikums, uzdot attiecīgajam darbiniekam papildināt lēmumprojekta 

lemjošo daļu ar uzdevumu – Talsu novada Būvvaldei apzināt un informēt visus zemju 

īpašniekus, kurus var skart izmaiņas saistībā ar krasta kāpu aizsargjoslas maiņu un var 

apgrūtināt īpašumus, kā arī izskaidrot viņu tiesības. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  nav 

“PRET” -  
7 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  

11 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Kalvis 

Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Lauris 

Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

DOME NOLEMJ: 
 

Noraidīt lēmuma projektu “Par tematiskā plānojuma “Talsu novada piekrastes attīstības 

plāns” apstiprināšanu”. 

 

Plkst. 12.05 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 13.07 sēde turpinās 

 

3.§ 

Par izmaiņām nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksā 

S. Pētersone, L. Andersone, L. Pīlēģis, A. Pinkens 

 

Ziņo L. Andersone, Talsu novada pašvaldībā saņemts SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “PIEJŪRA”” iesniegums, kurā lūgts izskatīt un apstiprināt 

izmaiņas nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksā. No 2025. gada 1. janvāra 

nosakot maksu par nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanu 26,28 EUR/m3, bez 

pievienotās vērtības nodokli un maksu par dalīti savākto bioloģisko atkritumu savākšanu 

15,77 EUR/m3, bez pievienotās vērtības nodokli. No 2024. gada 1. janvāra nešķirotu sadzīves 

atkritumu apsaimniekošanas maksa bez pievienotās vērtības nodokli ir 23,23 EUR/m3, 

bioloģisko atkritumu apsaimniekošanas maksa 13,94 EUR/m3, bez pievienotās vērtības 

nodokli. Sabiedrība informē, ka par 34,2% ir pieaugusi izmaksu komponenšu summa – 

transporta izdevumi nešķirotu atkritumu savākšanai, transporta izdevumi šķiroto atkritumu 

savākšanai, infrastruktūras uzturēšanas izdevumi, administrācijas izmaksas, citi pamatoti 

izdevumi, kuri tieši attiecināmi uz atkritumu savākšanu. Nešķirotu sadzīves atkritumu 

apsaimniekošanas maksas palielināšana sabiedrībai ir būtiska, lai nodrošinātu balansu starp 

sniegto pakalpojumu kvalitāti un maksas apmēru, saglabātu finanšu stabilitāti un nodrošinātu 

kredītspēju, lai veidotu resursus infrastruktūras uzturēšanai un sabiedrības attīstībai. Ar 

2025. gada 1. janvāri noteikt, ka maksa par nešķirotu sadzīves atkritumu savākšanu, 

pārvadāšanu, pārkraušanu, šķirošanu, uzglabāšanu un citām normatīvajos aktos noteiktajām 



darbībām, ko veic pirms atkritumu reģenerācijas un kas samazina apglabājamo atkritumu 

apjomu Talsu novada administratīvajā teritorijā ir 17,26 EUR/m3, bez pievienotās vērtības 

nodokli un maksa par dalīti savākto bioloģisko atkritumu apsaimniekošanu Talsu novada 

teritorijā ir 15,77 EUR/m3, bez pievienotās vērtība nodokli. 

Plkst. 13.10 pievienojas G. Bērziņš 

Plkst. 13.10 pievienojas O. Solovjovs 

Plkst. 13.12 pievienojas A. Kalniņš 

Jautājumus uzdod L. Pīlēģis, A. Pinkens. 

Plkst. 13.16 nav redzams O. Solovjovs 

A. Pinkens jautā, vai ir sagatavota atbilde uz jautājumu, kuru uzdeva Finanšu 

komitejas sēdē [20.11.2024], par kapitāldaļu turētāju pārstāvju lēmumu? 

L. Andersone atbild, lēmums par to, ka izmaksas jāiekļauj nešķirotu atkritumu maksā 

nav. Sabiedrībai jāizstrādā plāns, kā realizēt uzkrātos atkritumus un kā segt izmaksas. 

G. Celms informē, ka plāns tiks sagatavots un iesniegts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

15 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  1 (Ilva Norenberga) 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 350 “Par izmaiņām nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas 

maksā”. 

 

4.§ 

Par piedalīšanos EJZAF projektu konkursā ar projektu “Piekrastes dabas vērtību un 

vides resursu saglabāšana pie Kolkas tautas nama” 

S. Pētersone, I. Lībeka, A. Pinkens 

 

Ziņo I. Lībeka, jautājums tika skatīts Attīstības komitejā [12.11.2024.] un Finanšu 

komitejā [20.11.2024.]. Pēc Finanšu komitejas sēdes veiktās izmaiņas, lēmumprojektam 

precizēts nosaukums “Par piedalīšanos EJZAF projektu konkursā ar projektu “Piekrastes dabas 

vērtību un vides resursu saglabāšana pie Kolkas tautas nama”” un paplašināts mērķis –

nodrošināt kvalitatīvu un drošu piekļuvi piekrastes objektiem – Kolkas tautas namam un Kolkas 

publiskajai peldvietai, tā mazinot antropogēno slodzi uz vidi.  

Jautājumus uzdod A. Pinkens. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

15 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  1 (Kalvis Kalniņš) 



DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 351 “Par piedalīšanos EJZAF projektu konkursā ar projektu “Piekrastes 

dabas vērtību un vides resursu saglabāšana pie Kolkas tautas nama””. 

 

5.§ 

Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līgumu aģentūras izsludinātajā projektu 

konkursā ar projektu “Infrastruktūras izveide uzņēmējdarbības attīstībai Talsu pilsētā” 

S. Pētersone, I. Lībeka, L. Pīlēģis, A. Pinkens, J. Kļava 

 

Ziņo I. Lībeka, lēmumprojekts skatīts Attīstības komitejā [12.11.2024.] un Finanšu 

komitejā 20.11.2024.], labojumi  un precizējumi nav veikti. Lemt par Talsu novada pašvaldības 

dalību Eiropas Reģionālās attīstības fonda 5.1.1. specifiskā atbalsta mērķa “Vietējās teritorijas 

integrētās sociālās, ekonomiskās un vides attīstības un kultūras mantojuma, tūrisma un drošības 

veicināšana pilsētu funkcionālajās teritorijās” 5.1.1.1. pasākuma “Infrastruktūra 

uzņēmējdarbības atbalstam” pirmajā projektu iesniegumu atlases kārtā par kopējo summu līdz 

497 000,00 EUR. Nodrošināt Projekta priekšfinansējumu līdz 285 775,00 EUR, tai skaitā Talsu 

novada pašvaldības līdzfinansējumu 74 550,00 EUR apmērā, ņemot aizņēmumu Valsts Kasē. . 

Gadījumā, ja Valsts kases aizņēmums netiek piešķirts projektā paredzētajā apjomā, tad 

finansējuma daļu, par kuru netiks saņemts Valsts kases aizdevums, tiks finansēta no Talsu 

novada pašvaldības 2025. un 2026. gada budžeta līdzekļiem, kas nav saistīti ar aizņēmuma 

līdzekļiem un Eiropas Savienības fondiem. 

Plkst. 13.31 pievienojas O. Solovjovs 

Jautājumus uzdod L. Pīlēģis, A. Pinkens, J. Kļava. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  1 (Kalvis Kalniņš) 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 352 “Par piedalīšanos Centrālās finanšu un līgumu aģentūras 

izsludinātajā projektu konkursā ar projektu “Infrastruktūras izveide uzņēmējdarbības 

attīstībai Talsu pilsētā””. 

 

6.§ 

Par publiskās privātās partnerības projekta “Multifunkcionālā sporta un rekreācijas 

kompleksa būvniecība Talsu novadā” iepirkuma procedūras “Publiskās un privātās 

partnerības iepirkuma procedūras dokumentācijas izstrādes norises atbalsta pasākumi” 

pārtraukšanu 

S. Pētersone, L. Skadiņa, M. Rozenbergs, A. Pinkens, K. Riekstiņa-Sniedziņa 

 

Ziņo L. Skadiņa, sagatavots lēmumprojekts “Par publiskās privātās partnerības 

projekta “Multifunkcionālā sporta un rekreācijas kompleksa būvniecība Talsu novadā” 

iepirkuma procedūras “Publiskās un privātās partnerības iepirkuma procedūras dokumentācijas 

izstrādes norises atbalsta pasākumi” pārtraukšanu”. 2022. gada 29. septembrī Talsu novada 

dome pieņēma lēmumu iepirkuma procedūras izsludināšanai. Iepirkums tika izsludināts 

2023. gada 12. decembrī, kā atklāts konkurss. Tika saņemts viens piedāvājums. Lūdz, lemt 



izbeigt projekta “Par publiskās privātās partnerības projekta “Multifunkcionālā sporta un 

rekreācijas kompleksa būvniecība Talsu novadā” iepirkuma procedūras “Publiskās un privātās 

partnerības iepirkuma procedūras dokumentācijas izstrādes norises atbalsta pasākumi” 

pārtraukšanu”. 

M. Rozenbergs jautā, vai saņemta atbildes vēstule no pretendenta?  

K. Riekstiņa-Sniedziņa atbild, nav saņemta, bet atbildes sniegšana nemainīs 

lēmumprojekta būtību. 

A. Pinkens jautā, vai iepazinušies ar Talsu komersanta kluba viedokli, kurš publicēts 

laikrakstā “Talsu Vēstis”? 

S. Pētersone sniedz skaidrojumu un redzējumu, kā virzīties uz priekšu. 

Notiek diskusija starp A. Pinkenu un S. Pētersoni. 

Plkst. 13.55 iziet I. Labāne-Brūna 

Jautājumus uzdod L. Pīlēģis, D. Karols. 

Plkst. 14.10 pievienojas I. Labāne-Brūna 

M. Rozenberga viedoklis, dzirdot cik paveikts, cik investēts izstrādei un saskaņošanai, 

cik saņemti atzinumi no Centrālās finanšu līguma aģentūras un Finanšu ministrijas – multihallei 

jābūt. Aicina kolēģus pārdomāt un neatbalstīt lēmumprojektu. 

A. Pinkena viedoklis, jāturpina iesāktais projekts, aicina lēmumprojektu neatbalstīt.  

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

9 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  

8 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 353 “Par publiskās privātās partnerības projekta “Multifunkcionālā 

sporta un rekreācijas kompleksa būvniecība Talsu novadā” iepirkuma procedūras “Publiskās 

un privātās partnerības iepirkuma procedūras dokumentācijas izstrādes norises atbalsta 

pasākumi” pārtraukšanu”. 

 

7.§ 

Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 

2024. – 2026. gadam grozījumiem 

S. Pētersone, L. Laicāns, A. Pinkens 

 

Ziņo L. Laicāns, lēmumprojektā veikti grozījumi saistībā ar  “Multifunkcionālā sporta 

un rekreācijas kompleksa būvniecību Talsu novadā” un grozījumi par projekta plānoto laika 

posmu, norādot 2026. gadu, kā uzsākšanas gadu un projekta pabeigšanas gads – 2030. gads. 

Otrs grozījums par projektu iekļaušanu plānā “Piekrastes dabas vērtību un vides resursu 

saglabāšana pie Kolkas tautas nama”. Investīciju plānu nepieciešams veikt projekta nosaukuma 

precizējums “Par piedalīšanos EJZAF projektu konkursā ar projektu “Piekrastes dabas vērtību 

un vides resursu saglabāšana pie Kolkas tautas nama””. 

Plkst. 14.25 nav redzams O. Solovjovs 

A. Pinkens jautā, kādēļ attīstības plānā pašvaldības budžetā nav iekļauta summa par 

Multifunkcionālā sporta un rekreācijas kompleksa būvniecību?  

Plkst. 14.30 iziet I. Norenberga 



S. Pētersone lūdz, precizēt Attīstības plānā indikatīvo summu, pašvaldības budžeta 

finansējuma sadaļu – 450 000EUR un projekta mērķi – veikt Multifunkcionālās sporta un 

rekreācijas centra izbūvi Ezera ielā 26, ietverot ledus halles un peldbaseina ar rekreācijas zonu 

izbūvi, iepirkuma procedūras dokumentācijas izstrādi. 

Jautājumus uzdod A. Pinkens. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

8 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“PRET” -  
4 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Aldis Pinkens, Māris 

Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  3 (Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Lauris Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 354 “Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam 

Investīciju plāna 2024. – 2026. gadam grozījumiem”. 

 

Plkst. 14.42 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 15.02 sēde turpinās 

 

8.§ 

Par detālplānojuma nekustamajiem īpašumiem “Cukuriņu ielas”, “Dzilnu iela”, 

“Gulbju iela 1-9”, “Gulbju iela 2-14”, “Teteru iela”, “Vanagu iela”, “Apogu iela” un 

“Vālodzes iela”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā apstiprināšanu 

S. Pētersone, L. Laicāns 

 

Ziņo L. Laicāns, lēmumprojektā izmaiņas veiktas pēc Attīstības komitejas 

[12.11.2024.] ieteikumiem. Precizējumi Administratīvajā līgumā – papildināts 1.1 punkts un 

2.1 punkts.  

Plkst. 15.03 pievienojas G. Bērziņš 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

16 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  1 (Lauris Pīlēģis) 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 355 “Par detālplānojuma nekustamajiem īpašumiem “Cukuriņu ielas”, 

“Dzilnu iela”, “Gulbju iela 1-9”, “Gulbju iela 2-14”, “Teteru iela”, “Vanagu iela”, “Apogu 

iela” un “Vālodzes iela”, Ģibuļu pagastā, Talsu novadā apstiprināšanu”. 

 

 

 



9.§ 

Par Ineses Indriksones atbrīvošanu no Rojas jūras zvejniecības muzeja vadītāja amata 

(ar 19.12.2024.) 

S. Pētersone, I. Purviņa, A. Pinkens, A. Stūrmanis 

 

Ziņo I. Purviņa, sagatavots lēmumprojekts ar 2024. gada 19. decembri izbeigt darba 

tiesiskās attiecības ar Inesi Indriksoni. Lūdzu atbalstīt lēmumprojektu. 

Jautājumus uzdod A. Pinkens, A. Stūrmanis. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 356 “Par Ineses Indriksones atbrīvošanu no Rojas jūras zvejniecības 

muzeja vadītāja amata (ar 19.12.2024.)”. 

 

10.§ 

Par Doloresas Leperes atbrīvošanu no Talsu novada Bērnu un jauniešu centra  

direktora amata (ar 09.12.2024.) 

S. Pētersone, I. Purviņa, A. Pinkens, I. Norenberga 

 

Ziņo I. Purviņa, sagatavots lēmumprojekts izbeigt darba tiesiskās attiecības ar 

Doloresu Leperi ar 2024. gada 9. decembri. Lūdzu atbalstīt lēmumprojektu. 

Jautājumus uzdod A. Pinkens, I. Norenberga 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 357 “Par Doloresas Leperes atbrīvošanu no Talsu novada Bērnu un 

jauniešu centra direktora amata (ar 09.12.2024.)”. 

 

11.§ 

Par pirmsskolas izglītības iestādes “Papardīte” attīstības plānu 2024./2025. – 2026./2027. 

mācību gadam 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 



 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 358 “Par pirmsskolas izglītības iestādes “Papardīte” attīstības plānu 

2024./2025. – 2026./2027. mācību gadam”. 

 

12.§ 

Par pirmsskolas izglītības grupu skaita noteikšanu Pūņu sākumskolā 

S. Pētersone, V. Gaiziņa, A. Pinkens 

 

Ziņo V. Gaiziņa, izvērtējot plānoto iespējamo bērnu skaitu Pašvaldības dibinātajās 

pirmsskolas izglītības iestādēs un skolās ar pirmsskolas izglītības grupām, kāds paredzēts 

uzņemt līdz 2025.gada 1.aprīlim, secināts, ka Pūņu sākumskolā plānotais bērnu skaits 

nesasniegs nepieciešamo 3 pirmsskolas izglītības grupu nodrošināšanu. Lai atvērtu trīs 

pirmsskolas grupas jābūt 40 bērniem. Lūdzu lemt, ka ar 2025.gada 1. janvāri Pūņu sākumskolā 

tiek komplektētas 2 grupas pirmsskolas izglītības programmas īstenošanai. 

Plkst. 15.20 nav redzams G. Bērziņš 

A. Pinkens jautā, vai grupu samazināšanai  ir ietekme uz budžetu? 

V. Gaiziņa atbild, tiks samazinātas amata vietas, jo vienā grupā strādā 2 pedagogi un 

1 pedagoga palīgs. 

 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 359 “Par pirmsskolas izglītības grupu skaita noteikšanu Pūņu 

sākumskolā”. 

 

13.§ 

Par Talsu novada Pašvaldības pedagoģiski medicīniskās komisijas nolikuma 

apstiprināšanu 

S. Pētersone, B. Purlica, A. Pinkens 

 

Ziņo B. Purlica, sagatavots lēmumprojekts “Par Talsu novada pašvaldības pedagoģiski 

medicīniskās komisijas nolikuma apstiprināšanu”. Nolikums šobrīd ir izstrādāts no jauna, 



precizējot punktus, kuri iekļauti esošajā nolikumā.  Komisijas nolikumā minēts, ka komisijas 

sastāvu apstiprina izpilddirektors nevis pašvaldības dome. 

A. Pinkens jautā, kā tiks noteikts komisijas priekšsēdētājs? 

S. Pētersone atbild, komisiju apstiprina atbilstoši Ministru kabineta noteikumiem 

vismaz piecu locekļu sastāvā. Komisiju izveido un apstiprina izpilddirektors. Komisijas 

vadītājam tiek noteikts valsts amatpersonas statuss. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 360 “Par Talsu novada Pašvaldības pedagoģiski medicīniskās komisijas 

nolikuma apstiprināšanu”. 

 

14.§ 

Par Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta lēmuma Nr. 107 “Par Talsu novada 

Pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvu” atzīšanu par spēku zaudējušu 

S. Pētersone, B. Purlica 

 

Ziņo B. Purlica, oktobrī trīs Pedagoģiski medicīniskās komisijas locekļi pārtrauca savu 

darbu un sakarā ar to, šobrīd 2021. gada 26. augusta lēmums Nr. 107 “Par Talsu novada 

Pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvu” zaudē spēku. 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

16 (Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra Pētersone, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 361 “Par Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta lēmuma Nr. 107 

“Par Talsu novada Pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvu” atzīšanu par spēku 

zaudējušu”. 

 

15.§ 

Par Talsu Kultūras centra lielās zāles Lielajā ielā 19/21, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā Talsu pensionāru biedrībai 

S. Pētersone, E. Rozentāle, L. Pīlēģis 

 



Ziņo E. Rozentāle, pašvaldībā saņemts Talsu pensionāru biedrības iesniegums ar 

lūgumu iznomāt nekustamā īpašuma “Talsu Kultūras centrs” Lielo zāli, Ziemassvētku 

pasākuma organizēšanai, 2024. gada 20. decembrī. Iesniegumā lūgts pašvaldībai atbrīvot Talsu 

pensionāru biedrību no telpas nomas maksas. Līgumā tiks iekļauts punkts par komunālajiem 

maksājumiem. 

Jautājumus uzdod L. Pīlēģis. 

Plkst. 15.33 pievienojas G. Bērziņš 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 362 “Par Talsu Kultūras centra lielās zāles Lielajā ielā 19/21, Talsos, 

Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā Talsu pensionāru biedrībai”. 

 

16.§ 

Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Ezermala”, Laidzes pagastā, Talsu 

novadā, otrās izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone, D. Tabulēvica 

 

Ziņo D. Tabulēvica ar Talsu novada domes Lēmumu Nr. 299 tika nolemts nodot 

atsavināšanai, piemērojot atsavināšanas veidu – pārdošanu elektroniskajā izsolē ar augšupejošu 

soli, cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Ezermala”, Laidzes pagastā, sastāvā 

ietilpstošo zemes vienībā. Izsoles sākumcena tika noteikta 7259,60 EUR un apstiprināti izsoles 

noteikumi. Saskaņā ar Lēmumu norisinājās cirsmas izstrādes tiesību izsole. Izsolē nepieteicās 

neviens dalībnieks. Lēmumprojekts paredz atzīt par nenotikušu cirsmas izstrādes tiesību pirmo 

izsoli un atkārtoti apstiprināt elektroniskās izsoles noteikumus. Mantas iznomāšanas un 

atsavināšanas komisija 7. novembrī nolēma ieteikt rīkot atkārtotu izsoli, nepiemērojot citu 

atsavināšanas veidu, kā arī nepazeminot izsoles sākumcenu. 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 363 “Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Ezermala”, 

Laidzes pagastā, Talsu novadā, otrās izsoles noteikumu apstiprināšanu”. 



 

17.§ 

Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Mūrnieku mežs”, Balgales pagastā, 

Talsu novadā, otrās izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone, D. Tabulēvica 

 

Ziņo D. Tabulēvica ar Talsu novada domes Lēmumu Nr. 292 tika lemts nodot 

atsavināšanai, piemērojot atsavināšanas veidu – pārdošanu elektroniskajā izsolē ar augšupejošu 

soli, cirsmas izstrādes tiesību, nekustamā īpašuma “Mūrnieku mežs”, Balgales pagastā, sastāvā 

ietilpstošajā zemes vienībā. Noteikta cirsmas izstrādes nosacītā tiesību cenu 64 097,76 EUR un 

apstiprināti izsoles noteikumi. Saskaņā ar lēmumu norisinājās cirsmas izstrādes tiesību izsole. 

Izsolē nepieteicās neviens dalībnieks. Lēmumprojekts paredz atzīt par nenotikušu cirsmas 

izstrādes tiesību pirmo izsoli, apstiprināt atkārtotas elektroniskās izsoles noteikumus. Noteikt 

atkārtotās cirsmas izstrādes tiesības nosakot cenu 64 097,76 EUR un pārsolīšanas solis 

1000 EUR. Mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisija nolēma nepazemināt izsoles 

sākuma cenu.  

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 364 “Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Mūrnieku 

mežs”, Balgales pagastā, Talsu novadā, otrās izsoles noteikumu apstiprināšanu”. 

 

18.§ 

Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Ziedoņi”, Valdgales pagastā, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai 

S. Pētersone 

 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

17 (Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 



Pieņemt lēmumu Nr. 365 “Par cirsmas izstrādes tiesību nekustamajā īpašumā “Ziedoņi”, 

Valdgales pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai”. 

 

Informatīvā daļa 

19.§ 

Domes priekšsēdētāja ziņojums 

S. Pētersone, A. Pinkens, V. Bārda, L. Pīlēģis, A. Rozenfelds 

 

Plkst. 15.40 nav redzams O. Solovjovs 

Plkst. 15.40 aiziet I. Labāne-Brūna 

 

Ziņo S. Pētersone, novembris ir bija svētku mēnesis un notika iedvesmojoši 

pasākumi. Viena no svarīgākajām lietām novembra mēnesī bija budžeta grozījumu 

sagatavošana. Notikušas vairākas konsultācijas ar Ministriju pārstāvjiem. Notika tikšanās 

Reģionālo attīstības centru apvienības organizētajos pasākumos, kas saistīti ar finanšu un 

fondu iespējām. Notikušas sarunas par Skolēnu dziesmu un deju svētkiem, kas notiks no 

2025. gada 5. jūlija līdz 2025. gada 13. jūlijam. Notikusi tikšanās ar Centrālo finanšu līgumu 

aģentūru, Kuldīgā.  Kurzemes plānošanas reģiona sanāksmē, tika runāts par pieredzi, kas 

gūta saistībā ar militārajām mācībām “Namejs”. Sanāksmē piedalījās priekšsēdētājs. 

Noslēdzies bibliotēku izvērtējums. Tikšanās ar Latvijas Nacionālās bibliotēkas vadītāju 

D. Baltiņu un novada bibliotekāriem, kur notika pārrunas  par plāniem bibliotēku attīstībā un 

sistēmā. Šobrīd jāpievērš uzmanība pansionāta “Lauciene” energoefektivitātes projekta 

realizācijai, jautājums lūgts skatīt Attīstības komitejā. 

A. Pinkens jautā, vai pašvaldība saskaņojusi ar Kurzemes plānošanas reģionu jaunos 

autobusu maršrutus, kuri no 1. novembri ir grozīti, gan pa laikiem, gan maršrutiem, kā arī 

par atceltajiem maršrutiem? 

Plkst. 15.53 nav redzams G. Bērziņš 

V. Bārda atbild, lēmumu par maršrutu grozījumiem pieņēma un apstiprināja ļoti īsā 

laikā, saskaņošanas procesā pašvaldības viedoklis netika jautāts.  

L. Pīlēģis jautā, vai ir izveidotas pieturvietas attiecīgi Talsu pilsētas mainītajam 

maršrutam? 

A. Rozenfelds atbild, pieturām jābūt izvietotām, informāciju precizēs un sniegs 

atbildi. 

A. Pikens jautā, kas jādara, lai atgrieztu iepriekšējos autobusa maršrutus, jo šobrīd 

iedzīvotājiem ierobežota nokļūšana uz skolu, darba vietām un mājām? Kurš šo jautājumu var 

atrisināt? 

S. Pētersone atbild, ka V. Bārda centīsies rast risinājumu jautājumam. 

A. Pinkens jautā, kā šobrīd darbojas Uzņēmējdarbības atbalsta komisija? 

S. Pētersone atbild, ar komisiju nav tikusies, bet izvērtēs komisijas darbu. 

 

DOME NOLEMJ: 

pieņemt informāciju zināšanai 

 

Informatīvā daļa 

20.§ 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

S. Pētersone, A. Rozenfelds, A. Pinkens, V. Bārda, L. Pīlēģis  

 

Ziņo A. Rozenfelds iepazīstina ar paveikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

Jautājumu saistībā par Dzimtsarakstu nodaļu darbinieku tiesas procesu komentēs 

Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrības uzraudzības departamenta vecākais jurists 

A. Šturms. 



Plkst. 16.08 aiziet D. Karols 

Plkst. 16.08 iziet S. Pētersone 

Plkst. 16.09 iziet M. Rozenbergs 

Plkst. 16.09 iziet K. Kalniņš 

Plkst. 16.10 pievienojas K. Kalniņš 

Plkst. 16.11 pievienojas S. Pētersone 

A. Šturms sniedz skaidrojumu par tiesvedības procesu ar Dzimtsarakstu nodaļu. 

Plkst. 16.15 pievienojas M. Rozenbergs 

L. Pīlēģis jautā, vai tiks pārstrīdēts tiesas lēmums?   

A. Rozenfelds atbild, līdz 6. decembrim tiks sniegta atbilde. 

D. Tabulēvica informē, ka nākamās nedēļas laikā ar A. Šturmu pārskatīs darbus un cer, 

ka janvāra sākumā varēs vērsties tiesā ar prasību par kriminālprocesa uzsākšanu. 

Starp. A. Pinkenu un L. Rollandi notiek diskusija. 

J. Kļava jautā, kurš uzņemsies atbildību par darbinieku pieļautajām kļūdām un kāda 

tālākā rīcība? 

A. Rozenfelds atbild, vispirms tiks sagatavoti dokumenti kriminālprocesa uzsākšanai, 

pēc tam tiks vērtēts darbinieku pieļautās kļūdas. 

Plkst. 16.33 pievienojas O. Solovjovs 

A. Pinkens jautā, vai domes vadība un administrācija ir iepazinusies ar rakstu 

laikrakstā “Talsu Vēstis”, kā noslēdzies tiesas process Dzimtsarakstu nodaļas lietā, no kura var 

secināt, ka pašvaldība prettiesiski ir atbrīvojusi divus darbiniekus? 

S. Pētersone atbild – nē. 

D. Tabulēvica atbild, laikraksta korespondents sazinājās ar Sabiedrisko attiecību 

nodaļu un lūdza sniegt viedokli par spriedumu. Tika sniegta atbilde, ka informāciju neizklāstīs. 

Lai skaidrotu situāciju pašvaldībai vajadzētu sniegt presei informāciju, ka šāds spriedums ir 

pieņemts pēc būtības.  

A. Pinkens lūdz, sniegt skaidrojumu par noslēgto uzņēmuma līgumu par Budžeta 

sagatvošanu? 

L. Rollande sniedz skaidrojumu. 

S. Pētersone atbild, ka sniegs informāciju. 

A. Pinkens jautā, vai iespējams iepazīties ar Ē. Zaporožeca izvērtējumu? 

A. Rozenfelds atbild, izvērējums tiks nosūtīts. 

A. Pinkens jautā, kādi iedzīvotāju dati noplūduši no ZZ Dats? Cik droša ir ZZ Dats 

lietošana? 

G. Andersons atbild, noplūduši ir iedzīvotāja vārds, uzvārds, personas kods un adrese. 

Lietošanas sistēma ir droša, nepilnības ir novērstas, konkrēta informācija par kuriem 

iedzīvotājiem dati noplūduši nav. 

S. Pētersone ierosina noskaidrot situāciju, kā rīkoties iedzīvotājiem, lai uzzinātu vai 

viņa dati noplūduši no informācijas sistēmas. Vai iedzīvotājam jāraksta iesniegums 

pašvaldībai? 

G. Andersons atbild, ka katram iedzīvotājam ir jāraksta iesniegums pašvaldībai, lai 

uzzinātu, vai konkrētās personas dati ir noplūduši. 

Plkst. 17.30 aiziet K. Kalniņš 

Plkst. 17.33 aiziet A. Stūrmanis 

Plkst. 17.35 aiziet G. Sebris 

A. Pinkens jautā, kādēļ nav redzama kvalitātes un riska vadītājas darba atskaite? 

Plkst. 17.39 aiziet A. Grīvāne-Bārda 

S. Pētersone atbild, informācija tiks sagatavota. 

J. Kļavas viedoklis, ka kvalitātes un riska vadītājai pēc amata apraksta ir nepieciešams 

sniegt atskaiti par padarītajiem darbiem. 

A. Pinkens lūdz, nedēļas laikā atsūtīt informāciju. 



L. Pīlēģis lūdz, sagatavot informāciju par iepirkumu saraksta aktualizēšanu un kāds 

plāns nākamā gada iepirkumiem? Sagatavot informāciju par Centrālās pārvaldes prioritātēm un 

mērķiem. Lūdz skaidrojumu par SIA “TALSU NAMSAIMNIEKS” tarifiem. 

 

DOME NOLEMJ: 

pieņemt informāciju zināšanai 

 

Informatīvā daļa 

21.§ 

Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektiem” izdošanu 

S. Pētersone, D. Tabulēvica, A. Pinkens 

 

Plkst. 17.54 nav redzams O. Solovjovs 

 

Ziņo D. Tabulēvica, ka pēc Attīstības komitejā [12.11.2024.] izteiktajiem 

priekšlikumiem  lēmumprojektā veikti precizējumi. Saistošajos noteikumos svītrots 3. punkts,  

papildināts 5.1 un 6. punkts. Veikta korekcija 14., 15., 16., un 18. punktā. 

Jautājumus uzdod A. Pinkens. 
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Sēde slēgta plkst. 18.02 

 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Sandra Pētersone 

Parakstīts 05.12.2024. 

 

Protokolētāja (paraksts*) Inga Koha-Kurovska 

Parakstīts 05.12.2024. 

 

 


